
                verslag ALV 29 november 2023 
 

1 

 

 
 
 
Amsterdams Marionettentheater 
Nieuwe Jonkerstraat 8 
18 aanwezigen 
 

1. Opening en mededelingen voorzitter Roosmarijn van Woerden  
De voorzitter opent de vergadering en licht de agenda toe.  
 
 

2. Verslag ALV 1 maart 2023 
Er zijn geen op- of aanmerking. Het verslag wordt bij acclamatie, met dank aan de secretaris 
goedgekeurd.  
 
 

3. Toelichting jaarplan 2024 
Afgelopen jaar zijn er 3 succesvolle themabijeenkomsten georganiseerd. De laatste is vervallen i.v.m. 
de Tweede Kamer verkiezingen. Hiervoor is succesvol campagne gevoerd, hierover later meer.  
Aankomend jaar worden er weer 4 themabijeenkomsten georganiseerd de naam veranderd in politiek 
café. Op 1 mei is de jaarlijkse 1 mei viering gevierd met de jubilea van leden en door de Richter 
Roegholt prijs uit te reiken. De prijs wordt jaarlijks uitgereikt aan een organisatie die de sociale cohesie 
bevordert in de buurt. De viering was wederom in Museum het ’t Schip. Ook voor aankomend jaar staat 
de 1 mei viering op de agenda. Tot slot wordt er aankomend jaar extra gekeken naar de digitale 
zichtbaarheid van de partij.  
 

4. Toelichting begroting 2024 
De penningmester, Ronit van der Schaaf, licht de jaarrekening toe. De activiteiten van aankomend jaar 
bestaan uit 2 borrels, 4 politieke cafés, 2 ALV’s, de 1 mei viering, Europese verkiezingen en vergroten 
van de digitale zichtbaarheid daarnaast beginnen wordt er gestart met sparen voor de 
stadsdeelverkiezingen.  
 

5. Bestuurswisselingen 
Merijn Wolterbeek, Ronit van der Schaaf en Roosmarijn van Woerden treden af als huidig bestuur. 
Merijn Wolterbeek  woont niet meer in het stadsdeel centrum, Ronit van der Schaaf  bekleed inmiddels 
een functie in bestuur PvdA Amsterdam en Roosmarijn van Woerden woont al een tijd niet meer in 
Amsterdam. Gelukkig zijn er nieuwe enthousiaste leden voor het bestuur, Julian Aijal neemt de taak 
van campagnecoördinator over, Fréderique Haanraadts neemt de taak van secretaris over van Wout 
Ros waardoor Wout Ros algemeen bestuurslid wordt, Yron van Daalen, Marike de Maar en Kim Julie 
Muijres worden benoemd tot algemeen bestuurslid. Daarmee blijven de functies van voorzitter en 
penningmeester open staan. Deze worden op korte termijn ingevuld. De nieuwe leden stellen zichzelf 
kort voor. Voorzitter Roosmarijn van Woerden spreekt mooie woorden voor Merijn Wolterbeek en Ronit 
van der Schaaf, Wout Ros bedankt Roosmarijn van Woerden voor al haar inzet. Vanuit de zaal zijn er 
geen vragen of bezwaren voor de bestuurswissel bij acclamatie wordt de bestuurswissel een feit.  
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6. Rondvraag 
 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag daarmee wordt de ALV afgesloten en wordt een korte pauze 
ingelast voordat deel twee begint.  
 
 

7. Thema bijeenkomst – Campagne 2e kamer verkiezing 
Simon van der Sleen ligt toe dat het tweede deel van de avond in het teken staat van het terug blikken 
op de campagne van de Tweede Kamer verkiezing. Dit doen we samen met GroenLinks omdat er 
samen campagne is gevoerd. Ditske Tanja  is campagne coördinator bij GroenLinks en vertelt de zaal 
hoe GroenLinks doorgaans campagne voert. GroenLinks voert het hele jaar door campagne door te 
canvassen. Op deze manier haalt GroenLinks op wat er in de buurt speelt, biedt het een luisterend oor 
voor de bewoners en probeert daarmee een duurzame relatie op te bouwen met de bewoners. Deze 
manier van campagne voeren was voor de PvdA wat onwennig. Daarom is er bij de campagne veel 
aandacht geweest voor elkaar leren kennen. Het samen optrekken en de straten met rood en groen 
vullen is goed bevallen en de samenwerking wordt als prettig gezien waarbij beide partijen van elkaar 
hebben geleerd. Vanuit de zaal komt de vraag: ‘of mensen vaak terug komen met vragen?’. Ditske 
Tanja geeft aan dat de meningen en reacties zeer wisselend zijn. Wanneer mensen concreten 
opmerkingen of vragen hebben worden deze teruggekoppeld aan stadsdeel bestuur. Ditske Tanja  
benadrukt dat het voordeel van canvassen is dat je ook de mensen bereikt die niet de weg via 
inspreekavonden of media als parool kennen. Het doel van canvassen is vooral het vertrouwen 
vergroten door te luisteren wat er speelt bij de bewoners. Ondanks de bittere nasmaak van de uitslag 
is er in centrum hard gewerkt aan campagne voeren waarbij in de laatste week met grote getalen is 
geflyerde op de stations. De campagne coördinatoren kijken daarom met tevreden blik terug op de 
samenwerking en op de campagne van Amsterdam centrum.  
 
De avond wordt afgesloten met een interactief deel onder begeleiding van Simon van der Sleen. In 
kleine groepen gaat de zaal uiteen. Op de tafels liggen grote vellen papier. De groepen gaan met elkaar 
in gesprek over de volgende drie vragen:  

1. Hoe vonden jullie de campagne gaan?  
2. Wat vinden jullie van de uitslag 
3. Wat willen jullie Frans meegeven voor de komende periode? 

 
Na tien minuten is het tijd om de bevindingen per groep te presenteren. In het kort komt het op het 
volgende neer: Uitslag teleurstellend maar lokaal niet slecht gedaan, uitslag niet slecht maar wordt 
overschaduwd door winst van de PVV, social media heeft grote impact gehad, blijf trouw aan idealen 
ga geen valse beloften doen, ga keihard oppositie voeren, meer emoties tonen zoals op uitslagen 
avond, blijf naast elkaar staan, combinatie rood groen was positief, enthousiasme vanuit campagne 
coördinatoren.   
 
Met deze woorden wordt de avond afgesloten.  
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Besluitenlijst 
 

Wat Akkoord ja/nee 

Verslag ALV 1 maart 2023 Goedgekeurd 
 

Jaarplan 2024 Goedgekeurd 
 

Jaarbegroting 2024 Goedgekeurd 
 

Benoeming Julian Aijal als campagne coördinator Goedgekeurd 
 

Benoeming Fréderique Haanraadts als secretaris Goedgekeurd 
 

Benoeming Kim Julie Muijres als algemeen bestuurslid Goedgekeurd 
 

Benoeming Yron van Daalen als algemeen bestuurslid Goedgekeurd 
 

Benoeming Marike de Maar als algemeen bestuurslid Goedgekeurd 
 

Aftreden van Roosmarijn van Woerden als voorzitter  Goedgekeurd 
 

Aftreden van Ronit van der Schaaf als penningmeester Goedgekeurd 
 

Aftreden van Merijn Wolterbeek als campagne coördinator  Goedgekeurd 
 

 


